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Viser til tidligere korrespondanse hvor jeg klaget over at kommunel ege Schmidt Melbye ikke forholdt
seg til Forvaltningsloven.
Jeg har nå mottatt enda et brev som ikke oppfyller forvaltningslovens formkrav.

Jeg ser derfor bort fra dette brevet i påvente av et brev/vedtak som oppfyller Lovens formkrav.

I brev av 9 juni 2011 blir det dessuten utvidet med et nytt krav med gjerde på 2.5 meters høyde.

På befaring snakket vi ikke om høyden på gjerdet. Jeg synes det er uheldig at Torgeir Schmidt - Melbye
atterigjen kommer med vedtak uten å ha luftet problemstillingen med berørt e parter.

Kravet på 2.5 meter får større negative effekter enn kommunelegen sannsynligvis er klar over.
Dersom kommunelegen velger å opprettholde det nye kravet om 2.5 meters høyde, kommer vi anke
dette til fylket.

Det er flere grunner til at vi kommer å anke. Disse kan vi opplyse om ved forspørsel.
Vi hadde planlagt gjerde/støydemping på 2 meter høyde, noe som harmonierer med Mattilsynets
praksis.
Materialen er allerede bestilt og forskjellen på 2 og 2.5 meter må anses som uvesentlig.

Forvaltningslov en har forøvrig en rekke bestemmelser, bl.a om (1) saksbehandlingstid og (2) formkrav
til utformelsen av et vedtak.

Disse gjelder også for kommunelegen.

Digresjon:

Jeg som innflytter og næringsdrivende har nå gått arbeidsledig i tre år grunnet diskusj oner om et
gjerde.
Dette er kritikkverdig på selvstendig grunnlag.

Med vennlig hilsen: PJG


